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Dienst 101 
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Verslag van de vergadering 

kenmerk 101/HDP/PdM/2007/vrslg/14-03-07 
betreft 2e Commissie - bevoegdheden tweede gedeputeerde 

Marc De Buck 

Aanwezige commissieleden :  
Marc Lootens, voorzitter provincieraad 
Effectieve leden : Frans Van Gaeveren, voorzitter; Bruno Alens, Georges 
Anthuenis, Johan Beke, Goedele De Cock, Daniël De Knijf, Dirk De Meerleer, 
Greet De Troyer, Mirèse Deckers, Paul Eerdekens, Henk Heyerick, Johan 
Janssens, Dirk Otte, Anne Pede, Annemie Peeters-Muyshondt, Eddy 
Schollaert, Nicole Van Duyse, Willy Van Hove, Jozef Van Pée, Joris Van 
Vooren, Martine Verhoeve 
Plaatsvervangende leden : Jo De Loor, Luc Lampaert, Jean-Pierre Stockman, 
Catherine Van Belle-Vanderstricht 
Provincieraadsleden – Niet-leden : Bart Blommaert en Tanguy Veys 

* 

*          * 

Voorzitter Frans Van Gaeveren opent de vergadering om 19u30. 

Agenda : 

1. Goedkeuring verslag vergadering 6 februari 2007 

De heer Tanguy Veys wijst er op dat hij aanwezig was in deze 
vergadering. Dit wordt genoteerd en rekening houdende met deze 
correctie wordt het verslag goedgekeurd. 

De voorzitter stelt voor om eerst de kortere, meer concrete 
agendapunten 4 tot en met 12 af te werken, om dan terug te keren 
naar agendapunten 2 en 3, en te eindigen met agendapunt 13. De 
vergadering stemt hiermee in. 

2. (agendapunt 4) Economie: goedkeuring van de wijzigingen aan het 
reglement inzake de subsidiëring van exportbevorderende 
initiatieven 
(agendapunt 5) Economie: goedkeuring van de wijzigingen aan het 
reglement betreffende het financieel ondersteunen van KMO's die 
geconfronteerd worden met een technisch/technologisch probleem 
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en hiervoor een innovatieadvies inwinnen 
(agendapunt 6) Economie: goedkeuring van de wijzigingen aan het 
reglement betreffende het toekennen van subsidies aan Oost-
Vlaamse KMO's die een samenwerkingsverband opzetten met het 
oog op het streven naar een duurzaam bedrijventerrein 
 
De voorzitter geeft het woord aan gedeputeerde Marc De Buck. De 
gedeputeerde deelt mee dat het hier tekstaanpassingen gaat 
omwille van het vervangen van de GOM door de POM. 
Tegelijkertijd werd overal ook "bestendige deputatie" vervangen 
door "deputatie". 
Er zijn geen vragen of opmerkingen. De dossiers worden 
doorverwezen naar de provincieraad. 

3. (agendapunt 7) POM Oost-Vlaanderen – raad van bestuur: 
voordracht van 3 vertegenwoordigers namens de 
werknemersorganisaties en 3 vertegenwoordigers namens de 
werkgeversorganisaties. 
 
De voorzitter geeft het woord aan gedeputeerde Marc De Buck. De 
gedeputeerde stipt aan de aanduiding van de vertegenwoordigers 
van vakbonden en werkgeversorganisaties niet samen met die van 
de provincieraad kon gebeuren omdat de kandidaturen toen nog 
niet binnen waren. 
Er zijn geen vragen of opmerkingen, en de aanduiding van de 
vertegenwoordigers wordt doorverwezen naar de provincieraad. 

4. (agendapunt 8) Doelstelling 3-programma Frankrijk-Wallonië-
Vlaanderen: bekrachtiging van het ontwerp van 
programmadocument. 
 
De voorzitter geeft het woord aan gedeputeerde Marc De Buck. De 
gedeputeerde wijst er op dat het hier gaat over een lijvig document 
dat moeilijk in detail kan toegelicht worden. Hij informeert naar 
vragen vanwege de vergadering. De heer Jozef Van Pée stelt vast 
dat het arrondissement Gent ook kan deelnamen aan dit 
programma. De gedeputeerde beaamt dit: door intensieve 
onderhandelingen is het werkgebied van dit programma vergroot. 
Daardoor kunnen besturen en organisaties uit het arrondissement 
Gent nu ook projecten indienen. Er zijn geen verdere vragen of 
opmerkingen. Het dossier wordt doorverwezen naar de 
provincieraad. 

5. (agendapunt 9) Provinciale Commissie voor Ruimtelijke Ordening 
(PROCORO): benoeming van 11 effectieve en 11 
plaatsvervangende (externe) leden; benoeming van 10 effectieve 
en 10 plaatsvervangende (interne) leden; benoeming voorzitter, 
ondervoorzitter en secretaris. 
 
De voorzitter geeft het woord aan gedeputeerde Marc De Buck. De 
gedeputeerde deelt mee dat deze hersamenstelling van de 
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PROCORO noodzakelijk is conform het decreet op de ruimtelijke 
ordening. De heer Tanguy Veys vraagt of de aanduiding van de 
informele vertegenwoordigers van de provincieraad moet 
voorgelegd worden aan de provincieraad. De heer Mark 
Cromheecke, diensthoofd Ruimtelijke ordening, deelt mee dat dit 
niet het geval is. Mevrouw Mirèse Deckers vraagt of er hoofdelijk 
dient gestemd te worden in de provincieraad voor de andere leden. 
De gedeputeerde bevestigt dit. Conform het decreet werd telkens 
een dubbele voordracht gevraagd, maar de provincieraad hoeft 
telkens maar te stemmen over een effectief en een 
plaatsvervangend lid. Mevrouw Deckers vraagt of er regels zijn 
omtrent de man/vrouw-verhouding. De heer Cromheecke deelt 
mee dat deze kwestie extensief bestudeerd is, en dat dit niet het 
geval is. De gedeputeerde wijst er ook op dat het moeilijk is aan 
externen op te leggen wie ze "mogen" voordragen. 
Er zijn geen verdere vragen of opmerkingen, en de aanduiding van 
de vertegenwoordigers, voorzitter, ondervoorzitter en secretaris 
wordt doorverwezen naar de provincieraad. 

6. (agendapunt 10) Provinciaal Ruimtelijk Uitvoeringsplan "Neerhoek-
Staatsbaan" Zulte: definitieve vaststelling. 
 
Er zijn geen bemerkingen omtrent dit agendapunt. Het dossier 
wordt doorverwezen naar de provincieraad. 

7. (agendapunt 11) Provinciaal Ruimtelijk Uitvoeringsplannen – 
Rioolwaterzuiveringsinstallaties: definitieve vaststelling "RWZI 
Eeklo". 
 
Er zijn geen bemerkingen omtrent dit agendapunt. Het dossier 
wordt doorverwezen naar de provincieraad. 

8. (agendapunt 12) Projectvereniging voor aanvullend grondbeleid 
(PROVAG) -  raad van bestuur: voordracht van 3 effectieve, 1 
plaatsvervangend en 1 raadgevend lid. 
 
Er zijn geen vragen of opmerkingen, en dit dossier wordt 
doorverwezen naar de provincieraad. 
 
De voorzitter keert nu terug naar agendapunten 2 en 3. 

9. (agendapunt 2) Algemeen beleidsprogramma 2007-2012 
 
De voorzitter geeft het woord aan gedeputeerde Marc De Buck. De 
gedeputeerde merkt op dat de beleidsverklaring reeds uitgebreid is 
besproken in de 1e commissie. Hij wijst er op dat bepaalde 
deelgebieden van economie en ruimtelijke ordening onder de 
bevoegdheid vallen van collega's Dauwe (middenstand en EROV) 
en Van Cauter (stedenbouw). 
Als kader voor het economisch beleid fungeert het project Oost-
Vlaanderen 2004-2012, met de 18 actiepunten. Enkele 
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speerpunten daarin zijn de regiomarketing, innovatie en logistiek. 
De basisvisie is dat het provinciebestuur fungeert als een 
streekbestuur, met maximale inbreng van de RESOC's (regionale 
sociaal-economische overlegcomités). Zo zijn de RESOC-
voorzitters opgenomen in de raad van bestuur van de POM 
(provinciale ontwikkelingsmaatschappij). Die POM is zowat het 
belangrijkste instrument voor het uitvoeren van het provinciaal 
sociaal-economisch beleid, conform de decretale kerntaken 
toebedeeld aan deze structuur. Baseline van het economisch 
beleid is "Oost-Vlaanderen, waar kennis werkt". 
In het stedenbeleid worden steden beschouwd als hefbomen voor 
economische ontwikkeling. 
De internationale relaties zijn reeds behandeld in een vorige 
commissievergadering. Wanneer relevant zal daarop 
teruggekomen worden in de 2e commissie. 
Wat betreft ruimtelijke ordening zal elk jaar een jaarplan en een 
jaarverslag gepresenteerd worden. Er wordt verder gewerkt aan de 
afbakening van de kleinstedelijke gebieden en van de specifieke 
economische knooppunten. Daarnaast wordt de herziening van het 
provinciaal ruimtelijk structuurplan voorbereid en wordt meegewerkt 
aan de herziening van het ruimtelijk structuurplan Vlaanderen. 

10. (agendapunt 3) Budget 2007: goedkeuring van de 3de reeks 
wijzigingen. 
 
De voorzitter geeft het woord aan gedeputeerde Marc De Buck. De 
gedeputeerde gaat niet in detail in op de begrotingswijzigingen. 
Wanneer verduidelijkingen nodig zouden blijken, kunnen die steeds 
gevraagd worden. 
Op dit ogenblik zijn er geen vragen of opmerkingen rond de 
beleidsverklaring en de begroting. Beide documenten worden 
doorverwezen naar de provincieraad. 

11. (agendapunt 13) Varia 
 
Er zijn geen variapunten. 

De voorzitter stelt vast dat de agenda is afgewerkt en sluit de 
vergadering om 20u. 

Gent, 15 maart 2007

 


